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Vragen:

1. Welke investering is nodig om het huidige park met een optimalisatie voort 
te zetten?

2. Welk deel van de kosten hangen samen met de wens voor duurzaamheid 
en vernieuwing?

3. Welke economische en maatschappelijke baten halen de inwoners uit de 
lastenstijging die met dit plan gemoeid zijn? Is dit doorgerekend?

4. Hoe verhoudt de lastenstijging zich tot de aangekondigde/beloofde 
lastenverlichting in 10 jaar tijd?

5. Wat is de reden dat het perspectief met circulaire economie ontbreekt in 
de planvorming?

6. Om welke reden(en) wordt er in de planvorming voor het ecopark gekozen 
voor een systeem van voorscheiding in plaats van nascheiding?

Antwoorden:

1. Het terrein waar het huidige ABS is gevestigd, is onvoldoende groot om 
aan de eisen voor alle afvalfracties te kunnen voldoen. Een onderzoek 
naar optimalisatie van het huidige park, inclusief bijbehorende investering, 
heeft daarom niet plaatsgevonden. Door de raad is derhalve op 27 
november 2017 een principebesluit genomen voor vestiging van een 
Ecopark op de Goudkade 25 door vrijgave van een voorbereidingskrediet. 
Daarnaast is een groot deel van de grond van het huidige ABS  per 
december 2021 verkocht aan Refractories. 

2. Het ontwerp van het Ecopark geeft een goede doorstroming, verbeterde 
scheidingsresultaten en een hoger serviceniveau aan de klanten van 
Gouda. Bij een gelijkblijvend ontwerp, waarbij sprake is van een meer 
traditioneel halfhoog bordes bestaande uit een betonnen met zand gevuld 
bordes, zal er circa 600.000,00 (excl. BTW) minder investering nodig zijn. 
De constructie van een bordes van staal (minder materiaal benodigd en 
herbruikbaarheid) is gunstiger ten aanzien van CO2 uitstoot dan een 
bordes van beton, wat beter invulling geeft aan het ‘uitvoeringsprogramma 
duurzaamheid 2016-2019’ van de gemeente Gouda. Daarnaast biedt het 
mogelijkheden van dubbel ruimte gebruik: afval scheiden  en 
mogelijkheden om kleine bedrijfjes te faciliteren door delen van de 
onderliggende ruimte hiervoor te benutten.

3. Met de bouw van het Ecopark wordt een verregaande scheiding van 
grondstoffen aan de inwoners van Gouda gefaciliteerd. Een goede en 



ruime inrichting geeft een verbeterde doorstroming en een hoger 
serviceniveau met een laagdrempelig karakter. Dit kan het gebruik ervan 
stimuleren. 
Dit is niet doorgerekend.

4. In het coalitieakkoord is vastgelegd dat het college de mogelijkheden zal 
verkennen om de lokale lasten te verlichten. “Er komt een plan van 
aanpak om Gouda binnen de top 25 van duurste gemeenten te laten 
zakken. We kijken daarbij naar een periode van 10 jaar en brengen de 
financiële consequenties in beeld voor zowel Goudse huishoudens als de 
gemeentelijke financiën”, zo staat verwoord in het coalitieakkoord 
(Bestuursakkoord, p. 27. Het onderzoek vindt plaats over het geheel aan 
lokale lasten waaronder de afvalstoffen heffing maar ook de rioolheffing en 
WOZ.

5. Het perspectief met circulaire economie is wel meegenomen in de 
planvorming. Met de bouw van het Ecopark wordt een verregaande 
scheiding van grondstoffen aan de inwoners van Gouda gefaciliteerd. Het 
ontwerp van het bordes is flexibel en kan op verschillende manieren 
hergebruikt worden.  Het innamepunt voor recyclebare spullen en de 
mogelijkheid dat er functie gerelateerde bedrijvigheid kan plaatsvinden is 
ook een invulling van circulaire economie.

6. Wettelijk is voorgeschreven (in het Activiteitenbesluit) dat op het Ecopark 
minimaal 18 verschillende afvalstromen gescheiden kunnen worden 
aangeboden. 


